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Aanwezig: 5.1.2e

Check in: Inventariseren van gesprekspunten

Besproken punten o.a.:

Informatiemanager: er is actie ondernomen op de IBP aspecten. Omdat het diffuus is wat nu precies het issue is, komt deze vraag opnieuw terug. checkt bij SfLwat er nu nog nodig is.

Xerox: dit is geen issue: er is geen contract nodig, omdat het een Nederlandse vestigingCC dit af metfRE=

Huisartsentraject: SERFS taat in nauw contact met EJ over het huisartsentraject, waar nu vanuit de LHV geen lijst opgeleverd lijkt te kunnen worden van huisartsen die gevaccineerd moeten

worden. Dit ligt bij de LHV.

Termijn tussen eerste en tweede prik: de verlenging van de interval tussen de 1e en 2de prik zorgt voor verwarring. De afspraken die al staan, hebben een internval van 3 weken; dit blijft staan. De

nieuwe interval geldt voor nieuwe afspraken. Het is eigenlijk een voorraad-vraag. [ER heckt een en ander bijBEX koppelt dit aan het kernteam terug.

wat betreft besluit wat betreft allocatie Moderna: alle betrokken zitten bij elkaar, geven input en daar komt een tabel uit die met een advies aanBE voorgelegd wordt, zodat die een besluit

kan nemen.

OR: IEEE heeft een positief overleg met een vertegenwoordiging van de OR gehad: extra aandacht en zorg voor de mensen, inschakelen bedrijfsmaatschappelijk werk, overuren waar maatwerk voor

verrekening bezien wordt, en dat er nagedacht gaat worden over het moment dat het programma stopt en hoe dan.

Werving: de werving is vooralsnog afgerond: 4 nieuwe seniors, 2 callcentre tweede lijn — medewerkers, eerste lijn call centre loopt nog.

College: vanmorgen is een college voor alle mensen in het programma geweest; dit is goed ontvangen.

Programmabureau: dit begint te lopen, gedurende de dag kan al sneller geschakeld worden.

Bijeenkomst nieuwe medewerkers: staat voor volgende week op de planning.
Overkoepelend uitvoeringsoverleg: iedereen is akkoord dat de directeur a.i. van SNPG,IEEE EE deel gaat nemen aan het overkoepelende uitvoeringsoverleg. Morgen zal er

niet bij zijn, omdat het debat verplaatst is naar morgenochtend.

Seminar FMS: morgen neem SE ee aan een seminar van FMS.

7 doses: volgens de richtlijn mogen er geen 7 doses uit een vial gehaald worden. Ziekenhuisapotheken vinden dat het wel kan, gaan nogmaals met Pfizer en RIVM in gesprek.
Facebook webinar:ERFIE} neemt deelname aan een facebookwebinar van Hans over.

Goede samenwerking: BEF geeft mee dat hoe ingewikkeld het HAP-dossier ook is, er is heel veel samenwerking, met HA, met HAP en met instellingen (grootschalig en minder grootschalig); dat is

mooi om te zien.
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